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متن پرسش

سلام جناب استاد :عید فطر را تبریک عرض میکنم از نظر شما نقد آقای رائفی پور در فضای مجازی به

مصلحت هست؟ یکی از حوزویان کانال زدند ایشان را نقد میکنند و طرفداران ایشان هم به شدت

دلخور شدند. نقدها هم به نظر من موارد جزئی به نظر میرسه. اشکال من همیشه این بوده که این

همه منبری ضعیف ما داریم چرا از همه جا بگردیم یک منبری قوی تر و جذاب تر را بخواهیم نقد کنیم.

اگر نه آقای پناهیان را هم بخواهیم نقد کنیم ده ها نقد میشود کرد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نکته بسیار مهمی را مطرح میفرماد. مسلّماً جناب آقای رائفیپور یکی از

سربازان انقلاب اسلامی در جبهه جنگ نرم در مقابل دشمن میباشند و نباید گرفتار آن نوع

تنگنظریها شد و متّه روی خشخاش گذاشت و از برکات جناب آقای رائفیپور که به حق، با بصیرت

انقلابی در صحنه هستند؛ غفلت کرد. امید است خود ایشان نیز متوجه باشند و حتماً متوجه هستند

که: «گر شوم مشغول اشکال و جواب / تشنگان را کی توانم داد آب». موفق باشید


